
      
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ              ΑΔΑ: 77ΥΦΩΗ3-ΞΗΟ 

ΝΟΜΟΣ ΑΤΤΙΚΗΣ               Αριθμ. Πρωτ: 26034/16-09-2015 

ΔΗΜΟΣ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ   
ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ  

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

 
Από το πρακτικό της  23ης/2015  συνεδριάσεως του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

 Αρ. αποφάσεως : 243 

 

ΘΕΜΑ: «ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΑ ΤΗΣ ΑΠΟ 15 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2014 ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΚΗΣ ΣΥΜΒΑΣΗΣ ΜΕΤΑΞΥ 

ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ ΚΑΙ ΤΗΣ ΚΟΙΝΣΕΠ “ΑΘΛΗΤΙΚΗ ΕΝΩΣΗ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ”» 

Στο Χαϊδάρι και στο Δημοτικό Κατάστημα σήμερα την 10
η
 του μήνα Σεπτεμβρίου  του έτους 2015 ημέρα της 

εβδομάδας Πέμπτη  και ώρα 21:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο κατόπιν της με 

αριθ. πρωτ 24861/04-09-2015, του Δήμου εγγράφου προσκλήσεως του Προέδρου  που επιδόθηκε σε κάθε μέλος 

στις 04-09-2015 και στον κ. Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 67 παρ. 5  του Ν. 3852/ 2010 και δημοσιεύτηκε στο 

Δημοτικό Κατάστημα.  

Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι επί συνόλου τριάντα τριών (33) μελών 

βρέθηκαν παρόντα  τριάντα ένα  (31) ήτοι: 

Π α ρ ό ν τ ε ς 

 
1 Β. Παντελάρος  10. Σ. Χατζηστεργίου  19. Ε. Τροχίδης  28.Η. Δρούλιας    

2 Ν. Καραγιάννης  

 

11. Μ. Χουδελούδης   20. Α. Μποζίκας  29. Α. Γκανά –Ρηγάκη   

  

3. Ν. Δαουάχερ   12. Λ. Βουλγαρίδης 21. Ε. Λυμπουσάκη-
Γεωργιάδη  

30. Φ. Θεοδωρακόπουλος  

 

4. Κ. Σταθάς   13. Μ. Δημουλά    22. Ε. Τοκατλίδη   31. Ι. Κέντρης  

5. Η. Βαρυτιμιάδης   14. Γ. Ζέρβα        23. Ε. Ντηνιακός  32. Κ. Ασπρογέρακας   

6. Ε. Θερμού   15. Π. Κουβαράς   24. Δ. Τσατσαμπάς  

Απών 

33. Κ. Φουρλής  

7. Κ.Βορέας 16. Α. Παναγοπούλου-

Γεωργοπούλου  

25.Β. Καρατζαφέρης   

8. Π. Μοσχονάς  17 Κ. Τσουκνίδας    26. Θ.Σπηλιόπουλος 

Απών  

 

9. Ι. Ζώτος   18. Δ. Θεοδώρου    27.Α. Σκαμπά   

 
Ο Δήμαρχος  συμμετείχε στην συνεδρίαση. 

 

 

Ο  Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, ύστερα από  τη διαπίστωση της απαρτίας, κήρυξε την έναρξη της 

συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου. 

 

 
 

 

 

 



 

Επισημαίνεται ότι ο Δημοτικός  Σύμβουλος κ. Ι.Κέντρης, απεχώρησε κατά τη διάρκεια της συζήτησης του 1
ου

 

θέματος της ημερησίας διάταξης. Επίσης ο Επικεφαλής της δημοτικής παράταξης «Μαζί για το Χαιδάρι» κ. Κ. 

Φουρλής, απεχώρησε πριν τη ψήφιση του 11
ου 

 θέματος ημερήσιας διάταξης. 

 
Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Β. Παντελάρος, εισηγούμενος  το 14

Ο
  θέμα ημερήσιας διάταξης, περί 

«ΚΑΤΑΓΓΕΛΙΑ ΤΗΣ ΑΠΟ 15 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2014 ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΚΗΣ ΣΥΜΒΑΣΗΣ ΜΕΤΑΞΥ ΤΟΥ 

ΔΗΜΟΥ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ ΚΑΙ ΤΗΣ ΚΟΙΝΣΕΠ “ΑΘΛΗΤΙΚΗ ΕΝΩΣΗ ΧΑΪΔΑΡΙΟΥ”» έδωσε το λόγο στον 

Δημοτικό Σύμβουλο κ. Ν. Καραγιάννη  Αντιδήμαρχο Παιδείας, Αθλητικών και Πολιτιστικών Υπηρεσιών, όπως 

εισηγηθεί το ανωτέρω θέμα , ο οποίος αναφέρει:    

 
Στις 15 Απριλίου 2014 υπογράφηκε μεταξύ, αφενός του Δήμου Χαϊδαρίου, νομίμως εκπροσωπούμενου από το 

Δήμαρχό του Δημήτριο Μαραβέλια και της Κοινωνικής Συνεταιριστικής Επιχείρησης (ΚΟΙΝΣΕΠ) με την 

επωνυμία «Αθλητική Ένωση Χαϊδαρίου», νομίμως εκπροσωπούμενης από τον Πρόεδρο της Διοικούσας 

Επιτροπής της κ. Θεόδωρο Μπίρμπα, προγραμματική σύμβαση με αντικείμενο τη συνεργασία των 

συμβαλλόμενων μερών με στόχο τη λειτουργία του Δημοτικού Κολυμβητηρίου Χαϊδαρίου. Η προγραμματική 

σύμβαση συνήφθη κατ’ εφαρμογή του άρθρου  100 του Ν. 3852/2010 «Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης 

και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης – Πρόγραμμα Καλλικράτης» σε συνδυασμό με τα άρθρα 2 περ. γ και 12 παρ. 

5 του Ν. 4119/2011 «Κοινωνική Οικονομία και Κοινωνική Επιχειρηματικότητα και άλλες διατάξεις». 

 

Η παρούσα Δημοτική Αρχή κάνοντας πράξη τη σαφή θέση της να διαχειριστεί ο Δήμος το Δημοτικό 

Κολυμβητήριο με ίδια μέσα και προσωπικό, έχει ήδη δρομολογήσει τις διαδικασίες ώστε να εξασφαλίσει τόσο το 

αναγκαίο προσωπικό όσο και τους πόρους για την κάλυψη των λειτουργικών εξόδων του Κολυμβητηρίου.  

Ήδη δε, έχει έρθει σε συνεννόηση με τους εκπροσώπους της ΚΟΙΝΣΕΠ οι οποίοι έχουν αποδεχθεί την πρόταση 

της πρόωρης λύσης της προγραμματικής σύμβασης αζημίως για τα δύο μέρη, ο συμβατικός χρόνος της οποίας 

έληγε στις 31-12-2015. Σημειώνεται δε ότι η από 15 Απριλίου 2014 σύμβαση υπογράφηκε μετά τη λήξη της 

πρώτης σύμβασης με την ίδια ΚΟΙΝΣΕΠ που είχε υπογραφεί στις 7-1-2013 και έληγε στις 31-12-2013 με 

δυνατότητα παράτασης. 

Κατόπιν αυτού ζητείται από το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει την καταγγελία της από 15 Απριλίου 2014 

προγραμματικής σύμβασης μεταξύ του Δήμου Χαϊδαρίου και της ΚΟΙΝΣΕΠ με την επωνυμία «Αθλητική 

Εκπαίδευση Χαϊδαρίου» και να εξουσιοδοτήσει τον Δήμαρχο Χαϊδαρίου για την υπογραφή κάθε σχετικού 

εγγράφου και συμφωνίας.   

 

Στη συνέχεια, ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου να αποφασίσουν σχετικά.  

Το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού άκουσε τον κ. Ν. Καραγιάννη  Αντιδήμαρχο Παιδείας, Αθλητικών και 

Πολιτιστικών Υπηρεσιών, και έλαβε υπόψη τα αναφερόμενα, συζήτησε διεξοδικά το θέμα και  διατυπώθηκαν οι 

απόψεις των Δημοτικών Συμβούλων, όπως αναλυτικότερα αναγράφονται στα απομαγνητοφωνημένα πρακτικά. 

 

Σημειώνεται ότι η Δημοτική Σύμβουλος κ. Ε. Τοκατλίδη της δημοτικής παράταξης «Πάμε να Ενώσουμε το 

Χαϊδάρι», απεχώρησε πριν τη ψήφιση του 14
ου

 θέματος ημερήσιας διάταξης. 

Συνεπώς, μετά την ολοκλήρωση της συζήτησης το Δημοτικό Συμβούλιο, 

 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ  
 

Την καταγγελία της από 15 Απριλίου 2014 προγραμματικής σύμβασης μεταξύ του Δήμου Χαϊδαρίου και της 

ΚΟΙΝΣΕΠ με την επωνυμία «Αθλητική Εκπαίδευση Χαϊδαρίου», σύμφωνα με τα αναφερόμενα στην εισήγηση. 

Εξουσιοδοτεί τον Δήμαρχο κ. Μιχάλη Σελέκο για την υπογραφή κάθε σχετικού εγγράφου και συμφωνίας.   

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

             Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ    Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ      ΤΑ ΜΕΛΗ 

                        (Υπογραφή)             (Υπογραφή)          (Υπογραφές) 

Ακριβές Αντίγραφο 

Χαϊδάρι  11-09-2015 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ 

 

ΜΙΧΑΛΗΣ ΣΕΛΕΚΟΣ  


